
1. zasedání finanční komise 14. 10. 2024 
Přítomní: 

prof. Ing. Alena Vančurová, Ph.D.  

Bc. Jan Borovička  

Kristýna Cirhanová  

Mgr. Halka Čapková, Ph.D.  

Patricie Dostálová  

Ing. Karel Helman, Ph.D.  

Bc. Eliška Hubáčková  

Ing. Aneta Lejčková  

Bc. Jakub Němec  

doc. Ing. Tomáš Pavelka, Ph.D.  

Ing. Mgr. et Mgr. Michaela Ševčíková, Ph.D.  

PhDr. Ing. Daniel Váňa, Ph.D.  

Ing. Tomáš Zouhar - host  

 

Předsedkyně finanční komise uvítala všechny nové i staré členy komise. Poté požádala přítomné 

členy komise, aby vyslovili souhlas s jejím návrhem, aby místopředsedkyní finanční komise byla 

jmenována Ing. Michaela Ševčíková. Proti návrhu nikdo nevznesl připomínku, a tak Ing. Ševčíková 

byla jmenována místopředsedkyní finanční komise AS VŠE. 

K projednání měla komise jediný předklad. Dokument Vnitřní mzdový předpis Vysoké školy 

ekonomické v Praze byl členům komise rozeslán s předstihem. Úvodní  

Pan kvestor uvedl nový mzdový předpis a vysvětlil, proč se tarify odvozují od minimální mzdy a proč 

byly nastaveny ne v ambiciózní výši. 

Poté následovala diskuse, ve které byly projednány i související aspekty, zejména rozpočtová 

únosnost mezd z hlediska financování školy v následujících letech. Diskuse se týkala i změn 

v odvodovém zatížení dohod o provedení práce a jejich dopad na čisté příjmy zaměstnanců. Bylo 

konstatováno, že základní mzdová hladina na VŠE nekoresponduje se zvyšujícími se životními náklady 

ani prestiží profese vysokoškolského učitele a badatele. Tento problém ale žádný mzdový předpis bez 

dostatečného zvýšení rozpočtové dotace nelze řešit z vnitřních zdrojů školy. 

Následně se přítomní členové finanční komise shodli na usnesení: 

Finanční komise AS VŠE projednala návrh Vnitřního mzdového předpisu a doporučuje AS VŠE po 

projednání ho schválit. 



 

V Praze dne 14. října 2024 

Zapsala: Vančurová  


